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Framlegg til vedtak: 

Møteprotokoll frå forrige møte vert godkjent 
 

Kommunestyret - 076/17 - 14.12.2017 

 

KS - behandling: 

Jorund Stellberg Uavh. hadde fylgjande framlegg til tekst i protokollen i K-sak 63/17:Orientering: 
”NGIR - på anbod eller i eigen regi. 
I slutten av møte orienterte Hardy Pedersen om møte i representantskapet i NGIR den 13.11.17 der 
sak 
vedrørande innsamling av avfall - På anbod eller i eigenregi skal tas opp som melding. 
Hardy Pedersen ba om tilbakemelding frå kommunestyret kva haldning i høve prosessen vidare han 
skulle tilbakemelde til representantskapsmøte. 
Det vart halde gruppemøte. Siri Kaland gjorde greie for gruppa frå Ap, Krf og SP sine haldningar i 
saka. Dei ville rå til å nytta moglegheita til å ta arbeidet med bosskøyringa i eigen regi.  
Jorund Stellberg gjorde greie for gruppa H, V og Uavhengig representant sine haldningar i saka. Dei 
ville ikkje på grunnlag av den aktuelle situasjonen gi råd om eigenregi for bosskøyringa.  
Styret må ved ny anbodsrunde legge vekt på dokumentasjon for at leverandør leverar også på etiske 
retningsliner for selskapet, og at arbeidsmiljølova vert halde for dei tilsette hjå leverandør.   
Hardy Pedersen og Gro Kaland som er Austrheim kommune sine medlemer i representantskapet fekk 
med dette signaler om korleis dei skulle tilbakemelde til møtet den 13.11.17. 
Det vart ikkje gjort vedtak i denne saka.” 

Rådmannen sitt framlegg med endring av teksten i K-sak 63/17 etter framlegg frå Jorund Stellberg 
vart samrøystes vedteke. 



 

 

 

 

 

KS - vedtak: 

Møteprotokoll frå forrige møte vert godkjent med ny tekst i K-sak 63/17:Orientering som fylgjer: 
”NGIR - på anbod eller i eigen regi. 
I slutten av møte orienterte Hardy Pedersen om møte i representantskapet i NGIR den 13.11.17 der 
sak 
vedrørande innsamling av avfall - På anbod eller i eigenregi skal tas opp som melding. 
Hardy Pedersen ba om tilbakemelding frå kommunestyret kva haldning i høve prosessen vidare han 
skulle tilbakemelde til representantskapsmøte. 
Det vart halde gruppemøte. Siri Kaland gjorde greie for gruppa frå Ap, Krf og SP sine haldningar i 
saka. Dei ville rå til å nytta moglegheita til å ta arbeidet med bosskøyringa i eigen regi.  
Jorund Stellberg gjorde greie for gruppa H, V og Uavhengig representant sine haldningar i saka. Dei 
ville ikkje på grunnlag av den aktuelle situasjonen gi råd om eigenregi for bosskøyringa.  
Styret må ved ny anbodsrunde legge vekt på dokumentasjon for at leverandør leverar også på etiske 
retningsliner for selskapet, og at arbeidsmiljølova vert halde for dei tilsette hjå leverandør.   
Hardy Pedersen og Gro Kaland som er Austrheim kommune sine medlemer i representantskapet fekk 
med dette signaler om korleis dei skulle tilbakemelde til møtet den 13.11.17. 
Det vart ikkje gjort vedtak i denne saka.” 
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